

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) serta memenuhi syarat-syarat seperti berikut :

BUTIR-BUTIR TAWARAN	NO RUJUKAN : PT 4/21 CADANGAN KERJA-KERJA PENGGANTIAN WATER COOLED PACKAGED UNIT (WCPU) & MENARA PENYEJUK PADA ARAS MEKANIKAL (ARAS 13 & 22) UNTUK SISTEM PENGHAWA DINGIN TERMASUK AKSESORI BERKAITAN DI BANGUNAN WISMA BSN.	SYARAT PENDAFTARAN	Terbuka kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM), Gred G4, Kategori ME, Pengkhususan M01 dan Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan, Kementerian Pembangunan Usahawan sebagai Kontraktor Bertaraf Bumiputera.
HARGA DOKUMEN	RM 1,000.00 (Tidak akan dikembalikan)	KAEDAH DOKUMEN DUJUAL	Dokumen Tender akan di e-mailkan kepada syarikat yang telah membuat transaksi bayaran sejourus taklimat selesai.
TARIKH TAKLIMAT	1) Khamis, 15 April 2021, Jam 11:00 Pagi 2) Sesi taklimat akan dilakukan secara atas talian melalui Microsoft Teams (link akan diberikan). Kehadiran bagi sesi taklimat adalah diwajibkan. 3) Syarikat-syarikat yang berminat perlu kemukakan nama syarikat, nombor telefon dan alamat e-mail untuk dihubungi sebelum atau pada 14 April 2021 ke e-mail berikut sitishaida@bsn.com.my & shahrir@bsn.com.my .	TARIKH TENDER DITUTUP	Jumaat, 7 Mei 2021 jam 12.00 tengah hari. Tender yang lewat diterima tidak akan dilayan.

Bayaran Dokumen Tender boleh dibuat secara tunai di mana-mana kaunter cawangan BSN atau Bank Draft diatas nama Ketua Eksekutif Bank Simpanan Nasional selepas sesi Taklimat Tender (bayaran ini tidak dikembalikan). Syarikat dikehendaki memastikan syarat-syarat pendaftaran di atas dipenuhi sebelum membeli dokumen tender.

Dokumen Tawaran Tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermateri dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di alamat :

Peti Tender (A), Bahagian Perolehan
 Lobi Wisma BSN, 117 Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur

